



Arket Wood

شركة أركت وود

The project entails installing heat insulation panels in the factory ceiling to improve temperature in the working hall. It promotes creating good working conditions.

يتضمن المشروع تركيب لوحات عازلة للحرارة بسقف المصنع لتحسين الجو في صالة العمل، وذلك يساعد على خلق ظروف عمل جيدة.

KHATWA competition for improving job quality is implemented under the umbrella of the Federation for Economic Development Associations (FEDA) and supported by the Labour Market Access Project (LMAP), implemented by the Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ), on behalf of the German Federal Ministry for Economic Cooperation and Development (BMZ).



مسابقة خطوة لتحسين جودة العمل تُنفذ تحت مظلة اتحاد جمعيات التنمية الاقتصادية (FEDA) وبدعم من مشروع الوصول لسوق العمل (LMAP) الذي يتولى التعاون الدولي الألماني (GIZ) تنفيذه نيابة عن الوزارة الألمانية الفيدرالية للتعاون الاقتصادي والتنمية (BMZ).



تنفيذ

giz
Deutsche Gesellschaft
für Internationale
Zusammenarbeit (GIZ) GmbH





The Egyptian European Company for Energy Technology “ATOS Generators”

الشركة المصرية الاوربية لتكنولوجيا الطاقة

The project entails building a cafeteria for workers and installing a heat insulation ceiling in the working hall. It aims at providing a decent work environment.

يتضمن المشروع بناء
كافيتريا للعمال وتركيب سقف
عازل للحرارة في صالة العمل.
وذلك يهدف لتوفير بيئة عمل
لائقة.

KHATWA competition for improving job quality is implemented under the umbrella of the Federation for Economic Development Associations (FEDA) and supported by the Labour Market Access Project (LMAP), implemented by the Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ), on behalf of the German Federal Ministry for Economic Cooperation and Development (BMZ).



مسابقة خطوة لتحسين جودة العمل تُنفذ تحت
مظلة اتحاد جماعات التنمية الاقتصادية (FEDA) وبدعم
من مشروع الوصول لسوق العمل (LMAP) الذي
يتولى التعاون الدولي الالماني (GIZ) تنفيذه نيابة عن
الوزارة الألمانية الفيدرالية للتعاون الاقتصادي
والتنمية (BMZ).





High Tech Oil and Grease

شركة هاي تك اويل آند جريص

KHATWA competition for improving job quality is implemented under the umbrella of the Federation for Economic Development Associations (FEDA) and supported by the Labour Market Access Project (LMAP), implemented by the Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ), on behalf of the German Federal Ministry for Economic Cooperation and Development (BMZ).

مسابقة خطوة لتحسين جودة العمل تتم تحت مظلة اتحاد جمعيات التنمية الشاملة (FEDA) وبدعم من مشروع الوصول سوق العمل (LMAP) الذي ينول التعاون الدولي الألماني (GIZ) تضمنه نهاية عن الوزارة الاتحادية الفيدرالية للتعاون الاقتصادي والتنمية (BMZ).

The project consists of constructing a fully equipped accommodation building inside the company premises for workers. It promotes the importance of the psychological well-being of workers.

فكرة المشروع هي بناء مبنى إعاشة مجهز بالكامل للعمال داخل محيط الشركة. وذلك يوعي إلى أهمية الصحة النفسية للعمال.



شركة بلازا لصناعة الملابس الجاهزة

Plaza for Ready-made Garment

The project consists of constructing and equipping a training hall for the employees and workers of the company. It aims at developing the soft skills of employees and fostering a learning environment.

تقوم فكرة المشروع على بناء وتجهيز قاعة تدريب لموظفي وعمال الشركة. وذلك يهدف إلى تنمية مهارات العاملين وخلق مناخ يدعم التعلم.



مسابقة خطوة لتحسين جودة العمل تتم تحت مظلة اتحاد جمعيات التنمية الشترنبرجية (FEDA) وبدعم من مشروع الوصول لسوق العمل (LMAP) الذي ينولى التعاون الدولي الألماني (GIZ) بقيادة نية عن الوزارة الألمانية الفيدرالية للتعاون الاقتصادي والتنمية (BMZ).

شركة زاد إندستريال للأدوية

The project involves building a nursery for the children of the female workers and a cafeteria for the workers. It aims at empowering working mothers and improving the work space

يتكون المشروع من بناء حضانة للأبناء العاملات بالإضافة إلى كافيتريا للعمال. وذلك يهدف إلى دعم الأمهات العاملات وتحسين بيئة العمل.

KHATWA competition for improving job quality is implemented under the umbrella of the Federation for Economic Development Associations (FEDA) and supported by the Labour Market Access Project (LMAP), implemented by the Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ), on behalf of the German Federal Ministry for Economic Cooperation and Development (BMZ).

مسابقة خطوة لتحسين جودة العمل تتم تحت مظلة اتحاد جمعيات التنمية الشترنبرجية (FEDA) وبدعم من مشروع الوصول لسوق العمل (LMAP) الذي ينوي التعاون الدولي الألماني (GIZ) بتنفيذها عن طريق الالمانية الفيدرالية للتعاون الاقتصادي والتنمية (BMZ).





Umm El Qura for Investments

شركة أم القرى للاستثمارات

The project consists of converting an existing two-hull catamaran into an integrated working/accommodation platform. It provides decent and safe working conditions.

يقوم المشروع على فكرة تحويل وحدة بحرية (كاماران) إلى منصة بحرية للعمل والإعاشة. وهذا يوفر ظروف عمل آمنة ولائقة للعمال.

KHATWA competition for improving job quality is implemented under the umbrella of the Federation for Economic Development Associations (FEDA) and supported by the Labour Market Access Project (LMAP), implemented by the Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ), on behalf of the German Federal Ministry for Economic Cooperation and Development (BMZ).



مسابقة خطوة لتحسين جودة العمل تُنفذ تحت مظلة اتحاد جماعيات التنمية الاقتصادية (FEDA) وبدعم من مشروع الوصول لسوق العمل (LMAP) الذي ينوي التعاون الدولي الألماني (GIZ) تنفيذه نيابة عن الوزارة الألمانية الفيدرالية للتعاون الاقتصادي والتنمية (BMZ).





Suez Feeding Industries شركة السويس لـتكنولوجيا الصناعات المغذية

KHATWA competition for improving job quality is implemented under the umbrella of the Federation for Economic Development Associations (FEDA) and supported by the Labour Market Access Project (LMAP), implemented by the Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ), on behalf of the German Federal Ministry for Economic Cooperation and Development (BMZ).

The project entails developing a service complex including a cafeteria, a medical unit and a praying area for employees. It is providing an enjoyable and healthy workplace.

يتضمن المشروع تطوير مجمع خدمي يشمل كافيتريا ووحدة طبية ومنطقة صلاة للموظفين. وذلك يوفر بيئة عمل صحية وممتعة.



مسابقة خطوة لتحسين جودة العمل تُنفذ تحت مظلة اتحاد جمعيات التنمية الاقتصادية (FEDA) وبدعم من مشروع الوصول لسوق العمل (LMAP) الذي يتولى التعاون الدولي الألماني (GIZ) تنفيذه نيابة عن الوزارة الألمانية الفيدرالية للتعاون الاقتصادي والتنمية (BMZ).





Uni-center

شركة يوني سنتر

The project involves constructing and equipping a training hall and a cafeteria for the employees and workers. It promotes knowledge exchange and participation

تقوم فكرة المشروع على بناء وتحفيز قاعة تدريب وكافيتريا لموظفي وعمال الشركة. وذلك يشجع على تبادل الخبرات وروح المشاركة.

KHATWA competition for improving job quality is implemented under the umbrella of the Federation for Economic Development Associations (FEDA) and supported by the Labour Market Access Project (LMAP), implemented by the Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ), on behalf of the German Federal Ministry for Economic Cooperation and Development (BMZ).

مسابقة خطوة لتحسين جودة العمل تتم تحت مظلة اتحاد جماعات التنمية الشاملة (FEDA) وبدعم مشروع الوصول لسوق العمل (LMAP) الذي ينول التعاون الدولي الألماني (GIZ) تفاصيل تجارة عن الوزارة الألمانية الفيدرالية للتعاون الاقتصادي والتنمية (BMZ).

